
Protokół nr 0022.19.2024
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kolskiego 

w dniu 2 października 2024 roku.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 9:00. Obradom przewodniczył Starosta Robert 

Kropidło wski.

W posiedzeniu udział wzięli (załącznik nr 1 do protokołu):
1. Robert Kropidłowski

2. Lech Brzeziński

3. Waldemar Banasiak

4. Aneta Niestrawska

5. Henryk Tomczak 

oraz

Zygmunt Sołtysiak - Skarbnik Powiatu
Krystyna Woźniak - Naczelnik Wydziału Finansów

Starosta powitał wszystkich obecnych, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził 
wymagane ąuorum.

Porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego (załącznik nr 2 do protokołu):

1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 30 września 2024 r.

3. Sprawy bieżące Powiatowego Zarządu Dróg w Kole.

4. Dyrektor Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kościelcu, 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji - sprawy bieżące oświaty.

5. Naczelnik Wydziału Komunikacji i Ruchu Drogowego - propozycje zmian w planie 

finansowym.

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.

7. Zamknięcie obrad.

Przebieg posiedzenia

Ad 1.
Starosta odczytał porządek obrad Zarządu Powiatu Kolskiego. Nie zgłoszono uwag do 

porządku, został on jednomyślne przyjęty.
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Ad 2.
Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołu z posiedzenia Zarządu nr 0022.18.2024 

z dnia 30 września 2024 r. Protokół został przyjęty jednomyślnie.

Ad 3.
W posiedzeniu uczestniczyli przedstawiciele Powiatowego Zarządu Dróg w Kole: Dyrektor 

p. Kujawa, Zastępca dyrektora p. Orchowska oraz Główny księgowy p. Łączkowski. Poruszono 

następujące tematy:

1. umorzenie dochodzonych przez PZD w Kole należności od zobowiązanej

o. z siedzibą w Warszawie. W 2018 i 2019 roku ww. firma 

występowała do Zarządu Powiatu - Powiatowego Zarządu Dróg w Kole z wnioskami 

o zajęcie pasa drogowego w celu budowy infrastruktury technicznej niezwiązanej 

z potrzebami funkcjonowania drogi - budowa sieci światłowodowej na terenie Powiatu 

Kolskiego. Wydano decyzje zezwalające na zajecie pasa drogowego z naliczeniem opłat 

za to zajęcie. Opłaty ustalone w ww. decyzjach nie zostały przez Spółkę uregulowane, 

wystawienie upomnień również nie przyniosło efektu. W związku z powyższym 

skierowano do Naczelnika Urzędu Skarbowego Warszawa - Praga tytuły wykonawcze 

celem wszczęcia przymusowej egzekucji. Część należności udało się wyegzekwować. 

Do egzekucji pozostały należności na łączną kwotę 16.873,12 zł + odsetki w wysokości 

8.372,38 zł + koszty upomnień 34,80 zł. Prowadzone kolejne postępowania 

egzekucyjne okazały się nieskuteczne, stwierdzono brak majątku Spółki, nie ma 

możliwości jakiegokolwiek kontaktu z jej przedstawicielami, nie figuruje ona także jako 

płatnik w rejestrze ZUS, została również wykreślona z rejestru podatników VAT. Mając 

na uwadze powyższe Zarząd wyraził zgodę na umorzenie ww. należności.

2. Wniosek Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Kolskiego o zabezpieczenie 

w budżecie powiatu na 2025r. środków na zakup kosiarki bijakowej wysięgnikowej na 

potrzeby Powiatowego Zarządu Dróg w Kole. Dyrektor Kujawa poinformował, że PZD 

ma zaplanowane w budżecie na 2024 r. środki finansowe na zakup kosiarki oraz 

ciągnika, w 2025 r. Dyrektor wołałby kupić małą zamiatarkę na potrzeby PZD. Ustalono, 

że w 2024 r. PZD przystąpi do zakupu ciągnika, natomiast zakup kosiarki zostanie 

zaplanowany na 2025 r. wraz ze zwiększeniem środków na ten cel. W trakcie dyskusji 

poruszono kwestie związane z koszeniem poboczy przy drogach powiatowych 

w sezonie letnim. Zarząd wyraził także zgodę na zwiększenie środków finansowych 

w budżecie powiatu na 2025 r. do kwoty 100.000 zł na koszenie poboczy.
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3. Wniosek mieszkanki Gminy Osiek Mały dotyczący poprawy bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu dróg w Osieku Małym (ul. Kolska i ul. Leśna). Zarząd proponuje 

wykonanie w tym miejscu sygnalizacji świetlnej reagującej na przekroczenie 

dopuszczalnej prędkości. Kierujący, który przekroczy dozwoloną prędkość, uruchamia 

zapalenie czerwonego światła na sygnalizacji. Powiatowy Zarząd Dróg przystąpi do 

opracowania dokumentacji na 2025 r. dla powyższego zadania.

4. pismo Radnego Gminy Koło - prośba o wykonanie odnowy nawierzchni drogi 

powiatowej nr 3199P w miejscowości Lucjanowo. Powiatowy Zarząd Dróg przygotuje 

pismo do Wójta Gminy Koło czy planuje realizację ww. zadania.

5. pismo Radnego Gminy Koło - prośba o wykonanie odnowy nawierzchni drogi 

powiatowej nr 3409P w miejscowości Mikołajówek. Powiatowy Zarząd Dróg 

przygotuje pismo do Wójta Gminy Koło czy planuje realizację ww. zadania.

6. Pismo mieszkańców wsi Sokołowo - prośba do Wójta Gminy Koło i Rady Gminy Koło 

o jak najszybsze wykonanie remontu drogi powiatowej nr 3419P od skrzyżowania 

z drogą wojewódzką nr 270 w Sokołowie do miejscowości Kamień. Powiatowy Zarząd 

Dróg przygotuje pismo do Wójta Gminy Koło czy planuje realizację ww. zadania.

7. Pismo PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. - dot. podjęcia działań w celu poprawy 

bezpieczeństwa na przejazdach kolejowe - drogowych. Zarząd zapoznał się.

Ad 4.
Dyrektor Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Kościelcu p. Kujawa 

zwrócił się z prośbą o przyznanie środków finansowych w kwocie 36.000 zł na zakup 30 łóżek 

z materacami do internatu. Zarząd wyraził zgodę. Wicestarosta poprosił aby Dyrektor 

przedłożył kosztorys na remont pokoi, które decyzją Sanepidu zostały wyłączone 

z użytkowania.

Ponadto Dyrektor Kujawa poinformował o konieczności kontynuowania realizacji zaleceń 

pokontrolnych Komendanta PSP w Kole w zakresie dostosowania budynku internatu do 

wymogów p.poż. Dyrektor chciałby zrealizować dostosowanie kolejnej klatki schodowej. 

Starosta poprosił o przedłożenie kosztorysu z podziałem na pozostałe do wykonania zadania 

związane z dostosowaniem budynku do wymogów p.poż.

W dalszej części posiedzenia Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji p. Szkudlarek 

zwróciła się z prośbą o wprowadzenie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok polegających na: 

zmniejszeniu Dz. 801, rozdz. 80195, §4300 o kwotę - 92.728,35 zł i zwiększeniu planu 
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wydatków dla szkół i placówek w związku z przyznaniem Nagród Starosty Kolskiego z okazji 

Dnia Edukacji Narodowej. Zarząd wyraził zgodę.

Ad 5.
Naczelnik Wydziału Komunikacji i Ruchu Drogowego p. Wojtysiak zwrócił się z prośbą o:

1. dokonanie zmiany w budżecie Powiatu Kolskiego na 2024 r. polegającej na zwiększeniu 

planu wydatków o kwotę 130.000,00 zł na §4210 -produkcja, personalizacja 

i dystrybucja dokumentów komunikacyjnych i oznaczeń;

2. dokonanie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Kolskiego na lata 

2024-2030 w zakresie przedsięwzięcia pn. produkcja, personalizacja i dystrybucja 

dokumentów komunikacyjnych i oznaczeń proponuje się zmniejszyć na rok 2025 

o kwotę 130.000,00 zł, a zwiększyć wydatki na zakup dokumentów komunikacyjnych 

i oznaczeń w 2024 r. do kwoty 830.000,00 zł. Planowana kwota 700.000,00 zł na rok 

2024 okazała się niewystarczająca i należy zwiększyć ją do kwoty 830.000,00 zł.

3. zabezpieczenie kwoty 159.000,00 zł brutto w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Kolskiego na realizację zadania w 2025 roku pod nazwą usuwanie, 

przemieszczanie, umieszczanie pojazdów na parkingach strzeżonych na terenie Powiatu 

Kolskiego.

Zarząd wyraził zgodę na powyższe zmiany.

Ad 6.
Zarząd zapoznał sie z następującymi pismami:

1. Wojewoda Wielkopolski - zawiadomienie o pozostawieniu bez rozpoznania podania 

z uwagi na brak wskazania przedmiotu i treści żądania - sprawa 

dotyczy wysokości odszkodowania za nieruchomość w związku z budową północnej 

obwodnicy Koła.

2. Gmina Kłodawa - propozycja utrzymania w 2025 r. zasad dotyczących współpracy 

samorządu powiatowego z samorządem gminnym w zakresie budowy, przebudowy 

i remontów dróg, ulic, placów i chodników będących własnością Powiatu Kolskiego, 

a zlokalizowanych na terenie Gminy Kłodawa. Burmistrz Michalak proponuje, aby 

zadania te nadal finansować niezależnie, czy dotyczą budowy dróg lub chodników 

w proporcjach 50:50, przy zabezpieczeniu finansowym z budżetu Powiatu Kolskiego 

w wysokości 600.000 zł oraz Gminy Kłodawa w wysokości 600.000 zł. Zarząd zaprasza 

Burmistrza na kolejne posiedzenie w celu omówienia szczegółów współpracy w 2025r.
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Protokółowała; Anna

3. Komenda Powiatowa Policji w Kole - prośba o rozważenie możliwości wyasygnowania 

środków na zakup kamery pracującej w trybie termowizyjnym oraz urządzenia typu 

„dron". Szacowany koszt dronato 27.000 zł, kamery termowizyjnej - 10.000 zł. Sprzęt 

ten może być wykorzystywany w czynnościach o charakterze poszukiwawczym, 

w eliminowaniu skutków klęsk żywiołowych, w działaniach operacyjnych. Zarząd 

wyraził zgodę na udzielenie wsparcia. Pismo przekazano do Pionu Bezpieczeństwa 

i Zarządzania.

4. Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kole - projekt zmian do Statutu 

SPZOZ. Przekazano do Wydziału Kadr, Płac i Zdrowia.

Ad 7.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta dokonał zamknięcia posiedzenia Zarządu 

Powiatu Kolskiego.

Na tym protokół zakończono.

Krupińska
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